
Protokół Nr 11/2018 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 03 grudnia 2018 r. 

Obecni na sesji; 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- zaproszeni goście wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- informatyk, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller dokonał otwarcia 
I I sesji Rady Gminy Cewice i stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 15 radnych. 
Pan Przewodniczący przywitał wszystkich uczestników, którzy przybyli na 
obrady sesji. 

Pan Jerzy Bańka - Wójt Gminy Cewice i Pan Wiesław Keller - Przewodniczący 
Rady Gminy Cewice złożyli podziękowania Pani Annie Walkusz - Sołtys 
sołectwa Łebunia za wieloletnią pracę jako Sołtysa Sołectwa Łebunia. 

Wójt Pan Jerzy Bańka i Przewodniczący Rady Pan Wiesław Keller złożyli 
również podziękowanie Drużynie Pierwszej Pomocy Medycznej Obrony 
Cywilnej i Ratownictwa Wodnego za wykonywaną pracę na rzecz mieszkańców 
naszej gminy. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad, który przedstawiał 
się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy Cewice VII I kadencji w dniu 

22.11.2018 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 1/3/2018 Rady Gminy 
Cewice z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Wójta Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczebności radnych w stałych 
komisjach Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Cewice 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących 
Rady Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) dyskusja, 
c) podjęcie uchwały. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Cewice na rok 2018 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla dzieci objętych opieką w żłobku lub klubie 
dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest 
dotacja 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 
Gminy Cewice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalności pożytku publicznego na 2019 
rok 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych na terenie 
Gminy Cewice na rok 2019 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
f) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Cewice na lata 2019-2023 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
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wyjaśnienia Wójta Gminy, 
b) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
c) dyskusja, 
d) podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
mieszkalnego od Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny 
w Gdyni położonych przy ulicy Osiedle Na Skarpie w Siemirowicach 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Cewice na lata 2018-
2022" 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 
zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 
stawki tej opłaty 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

.19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/202/2016 Rady 
Gminy Cewice z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości i trybu składania 
deklaracji 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
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b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

20. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 
21. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

22. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
24. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 
jednostek pomocniczych. 
25. Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić uwagi 
do przedstawionego porządku obrad? 

Uwagę zgłosił Wójt Gminy Jerzy Bańka prosząc o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących uchwał w sprawie: 

- wystąpienia Gminy Cewice z Lokalnej Organizacji Turystycznej „Łeba-
Błękitna Kraina", 
- sprawie przystąpienia Gminy Cewice z Lokalnej Organizacji 
Turystycznej „Ziemia Lęborska-Łeba", 
- przyjęcia programu osłonowego Gminy Cewice „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023, 
- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 
posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 
„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 
- określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

- „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Pan Wiesław Keller poinformował, że w/w uchwały będą wpisane do 
porządku obrad po punkcie 19 tj.: 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Cewice z Lokalnej 
Organizacji Turystycznej „Łeba-Błękitna Kraina" 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cewice z Lokalnej 
Organizacji Turystycznej „Ziemia Lęborska-Łeba" 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy 
Cewice „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej 
w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 

, e) podjęcie uchwały. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 
w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego 
w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
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b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do głosowania nad wniesionymi 
poprawkami do porządku obrad: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
Następnie przystąpiono do głosowania porządku obrad wraz z zmianami: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z I sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a także godzinę przed sesją 
był wyłożony do wglądu w sali obrad, w celu zapoznania się. Uwag do 
protokołu nie było więc przystąpiono do głosowania protokołu z I sesji Rady 
Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw -0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Cewice. 
Radny Pan Michał Grybisz poinformował, aby w/w projekcie uchwały 
uwzględnić usprawiedliwienie, aby nie tracić 20 % z diety radnego. 
Wyjaśnień do uchwały udzielił Przewodniczący Rady Gminy. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
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wstrzymujących się - 1. 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 1/3/2018 Rady Gminy Cewice 
z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Cewice. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Przewodniczący Rady Gminy. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 6 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia liczebności radnych w stałych komisjach 
Rady Gminy Cewice. 
Wyjaśnień do uchwały udzielił Przewodniczący Rady Gminy. Uzasadnienie do 
niniejszej uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice. 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków do Komisji Rewizyjnej: 
-Pani Marzena Reclaf zgłosiła kandydaturę Pani Marii Bachan, 
Pan Przewodniczący zapytał czy Pani M. Bachan wyraża zgodę? 
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Pani M. Bachan wyraziła zgodę. 
- Pani Anna Kubica zgłosiła kandydaturę Pana Michała Grybisz 
Pan Przewodniczący zapytał czy Pan M . Grybisz wyraża zgodę? 
Pan M . Grybisz wyraził zgodę. 
- Pani Maria Bachan zgłosiła kandydaturę Pani Anny Kubica. 
Pan Przewodniczący zapytał czy Pani A. Kubica wyraża zgodę? 
Pani A. Kubica wyraziła zgodę. 
- Pan Herbert Rosin zgłosił kandydaturę Pana Zbigniewa Tryba. 
Pan Przewodniczący zapytał czy Pan Z. Tryba wyraża zgodę? 
Pan Z. Tryba wyraził zgodę. 
- Pani Mariola Szyca zgłosiła kandydaturę Pani Hanny Płotka. 
Pan Przewodniczący zapytał czy Pani H. Płotka wyraża zgodę? 
Pani H. Płotka wyraziła zgodę. 

Radni za kandydaturą Pani Marii Bachan głosowali w następujący sposób: 
Za - 14, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 1. 

Radni za kandydaturą Pana Michała Grybisz głosowali w następujący sposób: 
Za - 15, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 0. 

Radni za kandydaturą Pani Anny Kubica głosowali w następujący sposób: 
Za - 15, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 0. 

Radni za kandydaturą Pana Zbigniewa Tryba głosowali w następujący sposób: 
Za - 14, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 1. 

Radni za kandydaturą Pani Hanny Płotka głosowali w następujący sposób: 
Za - (5, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 0. 
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Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono Panią Marię Bachan, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radni za kandydaturą Pani Marii Bachan na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej głosowali w następujący sposób: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 1. 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono Pana Michała 
Grybisz, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radni za kandydaturą Pana Michała Grybisz na Wiceprzewodniczącego 
głosowali w następujący sposób: 
Za - 15, 
Przeciw - 0, 
Wstrzymujących się - 0. 

Po odczytaniu projektu uchwały z uzupełnionym składem Komisji radni 
przystąpili do głosowania uchwały w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Zgłoszono następujące osoby do pracy w/w komisji: 
-Adrian Wenta, który wyraził zgodę, 
- Daniel Wasielewski, który wyraził zgodę, 
- Mariola Myszk, która wyraziła zgodę, 
- Grzegorz Partyka, który wyraził zgodę 
- Herbert Rosin, który wyraził zgodę. 

Radni za kandydaturą Pana Adriana Wenta głosowali w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
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Radni za kandydaturą Pana Daniela Wasielewskiego głosowali w następujący 
sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Radni za kandydaturą Pana Grzegorza Partyka głosowali w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Radni za kandydaturą Pana Herberta Rosin głosowali w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Radni za kandydaturą Pani Marioli Myszk głosowali w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Po odczytaniu projektu uchwały z uzupełnionym składem Komisji radni 
przystąpili do głosowania uchwały w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych 
Rady Gminy Cewice. 

Zgłoszono następujące osoby do pracy w Komisji Budżetu i Rozwoju: 
- Marzenę Reclaf, która wyraziła zgodę, 
- Herberta Rosin, który wyraził zgodę, 
- Wiesława Keller, który wyraził zgodę, 
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Mariolę Szyca, która wyraziła zgodę, 
Marię Bachan, która wyraziła zgodę. 

Za kandydaturą Radnej Marzeny Reclaf radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Wiesława Keller radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnej Marioli Szyca radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Herberta Rosin radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się — 0. 

Za kandydaturą radnej Marii Bachan radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Następnie zgłoszono następujące osoby do pracy w Komisji Oświaty, Opieki 
Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu : 
- Annę Kubica, która wyraziła zgodę, 
- Mariolę Dzienisz, która wyraziła zgodę, 
- Katarzynę Drywa, która wyraziła zgodę, 
- Mariolę Szyca, która wyraziła zgodę, 
- Hannę Płotka, która wyraziła zgodę. 

Za kandydaturą radnej Anny Kubica radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnej Marioli Dzienisz radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
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wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnej Katarzyny Drywa radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnej Hanny Płotka radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnej Marii Bachan radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Następnie zgłoszono następujące osoby do pracy w Komisji Infrastruktury 
Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska : 
- Daniela Wasielewski, który wyraził zgodę, 
- Grzegorza Partyka, który wyraziła zgodę, 
- Zbigniewa Tryba, który wyraził zgodę, 
- Michała Grybisz, który wyraził zgodę, 
- Adriana Wenta, który wyraziła zgodę. 

Za kandydaturą radnego Daniela Wasielewskiego radni głosowali w następujący 
sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Grzegorza Partyka, radni głosowali w następujący 
sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Zbigniewa Tryba radni głosowali w następujący 
sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Michała Grybisz, radni głosowali w następujący 
sposób: 
za- 15, 
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przeciw - O, 
wstrzymujących się - 0. 

Za kandydaturą radnego Adriana Wenta, radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Cewice Marzena Reclaf odczytała uchwałę 
z uzupełnionym składem w komisjach. 
Radni za przyjęciem uchwały z uzupełnionym składem w Komisjach głosowali 
w następujący sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice zarządził spotkanie poszczególnych 
Komisji celem ukonstytuowania się. W związku z tym zarządzono 30 minut 
przerwy. 

Stan Radnych po przerwie 15 obecnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice odczytał protokoły z ukonstytuowania się 
poszczególnych Komisji (załącznik nr 4, nr 5, nr 6, nr 7). 

Ad. 10 

Wiceprzewodniczący Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały w sprawie 
upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 11 
Wiceprzewodniczący Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2018. 
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Skarbnik Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinię do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła Radna Pani 
Maria Bachan. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 12 
Wiceprzewodniczący Rady Mariola Szyca odczytała projekt uchwały w sprawie 
wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla dzieci objętych 
opieką w żłobku lub klubie dziecięcym, w tym określenia kategorii dzieci, na 
które przyznawana jest dotacja. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad.13 
Wiceprzewodniczący Rady Pani Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Cewice 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2019 rok. 

Obrady sesji opuściła radna Pani Hanna Płotka. Stan radnych - 14 obecnych. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Pani Hanna Płotka przybyła na obrady sesji. Stan Radnych 15 - obecnych. 

Ad. 14 

Wiceprzewodniczący Rady Pani Mariola Szyca odczytała projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok 2019. 
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił pracownik Urzędu Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 15 

Wiceprzewodniczący Rady Pani Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
terenie Gminy Cewice na lata 2019-2023. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił pracownik Urzędu Gminy Cewice na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Ad. 16 

* 

Wiceprzewodniczący Rady Pani Mariola Szyca odczytała projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego od Agencji Mienia 
Wojskowego Oddział Regionalny w Gdyni położonych przy ulicy Osiedle Na 
Skarpie w Siemirowicach. 
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 17 
Wiceprzewodniczący Rady Pani Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Cewice na lata 2018-2022". 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Głos w sprawie w/w uchwały zabrał Radny Pan Grzegorz Partyka. 

Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że w w/w uchwale są nieścisłości gdyż 
w zasobach budżetowych Gminy nie ma takiej kwoty pieniężnej, która jest 
wyszczególniona w treści uchwały. 
Pan Jerzy Bańka wyjaśnił zasady na jakich będą przydzielane mieszkania 
gminne. 
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Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 18 
Wiceprzewodniczący Rady Mariola Szyca odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że koszty za odbiór odpadów 
komunalnych wzrosną ponieważ paliwo jest droższe i znaczna część 
mieszkańców gminy nie segreguje śmieci. 

Pani Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

i 

Pan Radny Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Głos zabrała Radna Marzena Reclaf w sprawie w/w uchwały. 
Głos zabrał Radny Zbigniew Tryba w sprawie w/w uchwały. 
Głos zabrała Radna Maria Bachan w sprawie w/w uchwały. 
Głos zabrał Radny Wiesław Keller w sprawie w/w uchwały. 

Wójt Pan Jerzy Bańka poinformował, że koszty za odbiór odpadów 
komunalnych wzrosną ponieważ paliwo jest droższe i znaczna część 
mieszkańców gminy (głównie z Siemirowic) nie segreguje śmieci, a złożyli 
deklarację o segregowaniu śmieci. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
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Ad. 19 

Wiceprzewodniczący Rady Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr XIX/202/2016 Rady Gminy Cewice z dnia 10 
listopada 2016 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości i trybu składania deklaracji. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

Pan Radny Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Głos zabrała Radna Mariola Dzienisz w sprawie w/w uchwały. 
Głos zabrała Radna Maria Bachan w sprawie w/w uchwały. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że referat komunalny będzie sprawdzał 
złożone przez mieszkańców deklaracje śmieciowe. 

Pan Radny Wiesław Keller poprosił Wójta Gminy Cewice o przygotowanie na 
następną sesję informacji: 
- jaki % mieszkań domowych ma złożoną deklarację gospodarowania 
śmieciami? 
- Jaki % stanowią deklaracje o odpadach zmieszanych? 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 20 
Wiceprzewodniczący Rady Mariola Szyca odczytała projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia Gminy Cewice z Lokalnej Organizacji Turystycznej „Łeba-Błękitna 
Kraina". 
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Radna Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 21 
Wiceprzewodniczący rady Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Cewice do Lokalnej Organizacji Turystycznej „Ziemia 
Lęborska-Łeba". 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Wójt Pan Jerzy Bańka na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Radna Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 22 

Wiceprzewodniczący Rady Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Cewice „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023. 
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Dyrektor OPS Pani Ewa Maszota na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Radna Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Obrady sesji opuścił Radny Michał Grybisz. Stan Radnych na sesji 
14 - obecnych. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 23 

Wiceprzewodniczący Rady Mariola Szyca odczytała projekt uchwały w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 
i żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek 
w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Dyrektor OPS Pani Ewa Maszota na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Radna Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 
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Ad. 24 

Wiceprzewodniczący Rady Marzena Reclaf odczytała projekt uchwały 
w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Dyrektor OPS Pani Ewa Maszota na 
podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 

Pani Radna Anna Kubica przedstawiła pozytywną opinię w imieniu Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnośnie odczytanego 
projektu uchwały. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 14, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 25 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. 
Pan Wójt poinformował, że została zakupiona kamera do nagrywania i wkrótce 
zostanie zakupiony system do nagrywania obrad sesji. 

Ad. 26 
a) Wniosków i opinii nie było. 
b) Pan Wiesław Keller poinformował o terminie składania oświadczeń 

majątkowych przez Radnych. 

Ad. 27 

Pani Marzena Reclaf zapytała: kiedy nastąpi realizacja zadania montażu lamp 
oświetleniowych na ul. Akacjowej w Cewicach. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że projekt jest już gotowy i jest 
przygotowana umowa do podpisania z firmą Energą. 
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Radny Pan Adrian Wenta zgłosił wniosek aby uwzględnić w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Cewice budowę wodociągu w miejscowości 
Łebuni i budowę kanalizacji w Malczycach. 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że jest przygotowany projekt na 
podłączenie wody i kanalizacji. 

Pani Marzena Reclaf zapytała czy jest już rozstrzygnięcie konkursu na remont 
dróg gminnych. 

Wójt Gminy Pan Jerzy Bańka poinformował, że Gmina nie zakwalifikowała się 
na dofinansowanie. 

Interpelacji zgłaszanych przez sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 
pomocniczych nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad I I sesji Pan Przewodniczący 
Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 

o godz. 16.30. 

Protokół sporządziła 
Justyna Lica w dniu 20.12.2018r. 

Ad. 28 
Interpelacji zgłaszanych na poprzednich sesjach nie było. 

Ad. 29 

Ad. 30 
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